
 

Skolebestyrelsesmøde  
Mandag den 29. januar 2024 kl. 19.00-21.15 i det store mødelokale på kontoret 

 

Mødeleder: Inger-Lise Volsgaard Jakobsen 

Ordstyrer: Inger-Lise Volsgaard Jakobsen 

Referent: Pia Nielsen 

Forplejning: Torben Ali 

Deltagere:  

Forældrevalgte: Birgitte Brunse-Ottosen, Inger-Lise Volsgaard Jakobsen, Maria Rømer, Torben Ali 

Personalevalgte: Astrid Møller Nielsen, Bettina Laursen 

Suppleanter: Morten Skov, Marie Møller 

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder Pia Nielsen, Pædagogisk leder Jytte la Cour Cayenne 

Elevråd: Birk Bonde Langelund og Sophia Victoria Dalsgaard Vilsen 

Afbud: Thomas Holmskov, Søren Niebuhr, Anja Cilius Jakobsen, Marie Møller 

 

REFERAT 
 

1. 

 

Velkommen v. Inger-Lise 
19.00-19.05 

 

Under punktet er der fast mulighed for at bede om at få kommentarer tilføjet referatet fra forrige 

møde. 

 

  

Ingen kommentarer til forrige referat. 

 

1½. Elevråd v. Birk og Sophia 
19.05-19.10 

 

Nyt fra elevrådet. 

 

  

Formand Birk og Næstformand Sophia præsenterede sig: Birk P2, Sophia P5 – begge 8. årgang.  

I dag vil de gerne lytte og stille sig til rådighed for spørgsmål. 

 

Inger-Lise bød dem velkommen og fortalte om kommende dialogmøder, de inviteres til. 

Vi drøftede, hvordan dagsordenen laves, og at de skal være opmærksomme på at få deres punkter 

med. Jacob gennemgår bestyrelsesmødets dagsorden med de to elevrepræsentanter før hvert møde, 

så de er godt forberedt.  

 

Tavshedspligten blev ligeledes gennemgået. Man må ikke fortælle hvad andre har sagt, men man må 

fortælle, hvad man selv har sagt til et punkt. Alt der står i referatet må der tales om. 

 

2. Årets tema: Fremtidens Skole v. Pia 

19.10-19.40 

 

Bestyrelsen får en status på skolens arbejde med Fremtidens Skole. 

Vi reflekterer sammen, og bestyrelsen giver sparring til ledelsens videre arbejde. 

 

 



 

  

Pia fremlagde status på, hvor skolen er nået til i arbejdet om Fremtidens skole. 

 

SB reflekterede sammen, og gav sparring til ledelsens fortsatte arbejde sammen med medarbejderne.  

Bestyrelsen vil gerne på et kommende møde sætte tid af til at fordybe sig i temaet, og gennemføre 

nogle af de samme processer, som medarbejderne har været i. 

 

Der blev stillet spørgsmål, til, hvor meget skolens ledelse og medarbejdere kan beslutte omkring en 

vision for Fremtidens Skole, og hvornår det er skolebestyrelsen der skal beslutte.  

 

3. Senere mødetid for Projektskolen v. Inger-Lise 

19.40-19.45 

 

På baggrund af drøftelsen på novembermødet, foreslår Inger-Lise, at bestyrelsen nedsætter et 

arbejdsudvalg. Udvalgets opgave er at udarbejde et oplæg til skolebestyrelsen. Oplægget fremlægges 

for bestyrelsen på martsmødet.  

 

  

Der nedsættes et udvalg bestående af: 

- Jacob Ingemann Kristensen, pædagogisk afdelingsleder 

- Bettina Laursen, personalevalgt 

- Birk Bonde Langelund og Sophia Victoria Dalsgaard Vilsen, Elevvalgte 

- Torben aftaler med Søren, om de to vil deltage som forældrevalgte i udvalget.  

 

Inger-Lise skriver og spørger, om nogle af de andre forældre med afbud i dag vil være med i 

arbejdsgruppen. 

 

Jacob inviterer til arbejdsgruppens første møde.  

  

4. Ny forretningsorden v. Inger-Lise 

19.45-20.05 

 

Inger-Lise har som aftalt udarbejdet et forslag til forretningsorden for Buskelundskolens 

skolebestyrelse. Dokumentet er sendt til bestyrelsen inden mødet, og man har haft mulighed for at 

skrive til Inger-Lise, hvilke punkter i forretningsorden, man ønsker, at bestyrelsen diskuterer.  

 

På mødet diskuterer bestyrelsen punkterne. 

Som afslutning på punktet godkendes forretningsorden, med de eventuelle justeringer der er 

besluttet på mødet.  

 

Bilag: Forslag til forretningsorden (sendt til bestyrelsen på Aula) 

  

Forslag til forretningsorden blev gennemgået. 

Inger-Lise arbejder videre med justeringer.  

Endeligt forslag til forretningsorden fremlægges til godkendelse på februarmødet.  

 

5.  Budget 2024 v. Pia 

20.05-20.55 

 

Vi har nu fået tallene for vores budget 2024 og har arbejdet med dem i ledelsen. 



 

På mødet i dag fremlægges de principielle overvejelser bag budget 2024, både lønbudget og budget 

for øvrig drift.  

Budget for øvrig drift er sendt med som bilag til bestyrelsen.  

 

Bestyrelsen drøfter budgettet, beslutter eventuelle justeringer, og godkender budget 2023.  

 

Proces på mødet: 

Overblik med opklarende spørgsmål 30 min v. Pia 

Kvik-runde med spørgsmål-svar 15 min 

Opsamling/konklusion 5 min v. Inger-Lise 

 

Bilag: Den principielle oversigt. De to ark for Øvrig drift 

 

  

Pia fremlagde om økonomien. 

Bestyrelsen drøftede oplægget og stillede spørgsmål.  

 

Inger-Lise konkluderer at  

− skolebestyrelsen anerkender det store arbejde der er lagt i at tydeliggøre økonomien. 

− skolebestyrelsen opfordrer til at udnytte budgetkapaciteten til at bruge råderummet i 

prognosen, som på nuværende tidspunkt viser 55.000 kr. 

− skolebestyrelsen ønsker på februarmødet at få fremlagt et budget justeret med, hvordan det 

vil se ud hvis en post (’Særlige Ønsker’) forhøjes med 55.000 kroner.  

 

På februar mødet drøftes om bestyrelsen ønsker ændringen, og et endeligt budget godkendes.  

 

6. Orientering fra skolen v. Pia  
20.55-21.05 

 

Blandt andet – 

• Personale: Fratrædelser og ansættelser 

• Afdelingsfester 

• Kulturklasse 

• Skolens arbejde med de fælles traditioner 

• Skoleudviklingssamtale  

• Prognose for indskrivning af skolestartere 

• Sne-januar …  

 

  

Kulturklasser  

Vi tilbyder det næste halve år guitarundervisning til børn i Storeskolen.  

Det er et frivilligt tilbud, og man undervises i middagspausen, af en lærer fra Den Kreative Skole. 

 

Fælles traditioner  

Skolens TeamKoordinationsudvalg er i gang med at beskrive vores fællesdage og traditioner.  

Der er mange gode traditioner, og det er en fin proces at gennemgå meningen og målet med dem.  

Når alle traditioner er beskrevet, kan bestyrelsen se samlingen.  

 

Skoleudviklingssamtale  

Ledelsen skal til den årlige skoleudviklingssamtale i februar. Skolebestyrelsen orienteres på 

februarmødet om, hvilke temaer der var i samtalen, og hvilket aftalenotat der blev udarbejdet.  

 

Indskrivning  

Indskrivningsperioden er slut, og nu afventer skolen næste del af processen, som afgør det endelige 

elevtal i den kommende 0. årgang.  



 

 

Skak-turnering 

Lilleskolen deltager i skak-turnering, både i skoletiden og i SFO-tiden. 

 

Sne-januar 

Det var en meget særlig situation. Tak til alle for at være fleksible og velvilligt indstillede overfor de 

beslutninger, der skulle træffes i en fart.  

 

7.  Eventuelt 
21.05-21.15 

 

  

Forældremøde  

Der blev spurgt til, hvor mange forældremøder der er planlagt i Storeskolen. Forældres relation er 

vigtig for elevernes trivsel. Skolen informerede om, at der afholdes to forældremøder om året i hver 

afdeling.  Desuden et overgangsmøde i foråret, når ens barn skal videre i den næste afdeling.  

Der var ønske fra flere i bestyrelsen om at genoptage dette som et punkt på dagsordenen ved 

førstgivne lejlighed, hvor det kan prioriteres. 

 

Valg til skolebestyrelsen 

Vores skolebestyrelse har forskudte valg. Det betyder, at der udskrives valg hvert andet år, hvor 

halvdelen af forældrerepræsentanterne er på valg. Man vælges for en 4-årig periode.  

Næste valg er i april-maj 2024. Inger-Lise og Pia arbejder med en tidsplan for dette.  

 

 Næste møde 

  

Mandag 26.02. (19.00-21.15) 

• Hvem har forplejning med næste gang? Maria 

• Hvem er ordstyrer næste gang? Anja 

 

Der blev ønsket, at bestyrelsen på et givet tidspunkt får sat erfaringer med skole-hjem-samtaler i 

’skoletiden’ på som punkt i dagsorden.  

 

 


